
 

 

 

CONTINUING PRODUCT GUARANTEE 
GARANTIE CONTINUE DU PRODUIT 

 

 

 

 

 
CEDAROME Canada inc. hereby guarantees and warrants each shipment, as of the date of such 
shipment, is to the best of our knowledge not to be adulterated or misbranded and in 
compliance with applicable US, EU & Canadian regulations. 
 
Any continuing guarantee therefore given by the undersigned shall be superseded by this 
guarantee.  This guarantee shall continue in effect with respect to all articles shipped or 
delivered by the undersigned prior to delivery to the purchaser of written notice of its 
revocation. 
 
 
 
 
 
CEDAROME Canada Inc. par la présente, garantit que chaque expédition, à la date de cette 
expédition, est, à notre connaissance, non falsifiée ou mal étiquetée et conforme aux 
réglementations américaines, européennes et canadiennes applicables. 
 
Toute garantie continue ainsi donnée par le soussigné sera remplacée par cette garantie. Cette 
garantie continuera en vigueur à l'égard de tous les articles expédiés ou livrés par le soussigné 
avant la remise à l'acheteur d'un avis écrit de sa révocation. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


